
Protokoll fört vid styrelsemöte för Svenska Landseerklubben den 18/12 2004 
 
Närvarande: Christina Olsson, Bodil Arvidsson, Camilla Eliasson, Royne Rutström, Linda 
Söderström, Kristina Johansson samt Gunnar Petersson, representant från SKK/FK 
 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
2. Till justeringsman att jämte ordförande justera protokollet valdes Camilla Eliasson. 
3. Dagordningen godkändes av mötet. 
4. Föregående mötes protokoll lästes igenom, godkändes och lades därefter till 

handlingarna. 
5. Ekonomisk rapport. Tillgångar den 30/11 var; Kassa 248.50, Postgiro 12 037:-, 

Bankgiro 11 458,18. Totalt 23 743,68. 
En faktura från annonsen i Hundsport är fortfarande inte betald. Bodil har kontaktat 
klubbens revisor som rekommenderade henne att kontakta skattemyndigheten. Bodil 
skickade ännu en påminnelse med information om detta, men inget hördes från den 
betalningsskyldige. Styrelsen beslutade att Bodil kontaktar kronofogdemyndigheten 
för information om fortsatt handläggning av ärendet. 
SvLK har ansökt hos skattemyndigheten om deklarationsbefrielse. På grund av ett 
missförstånd får vi ändå deklarera i år, men till nästa år ska felet vara åtgärdat. 

6. Post.  
*Postgirot byter från 2005 namn till Plusgirot. 
*Hundsport har skickat förfrågan om klubbens annons år 2005. Vi behåller annonsen. 
*SKK/CS protokoll från möte den 2/9 
*SKK/CS föredragningslista för möte den 18/11 
*SKK verksamhetsberättelse för 2003 
*Länsklubbarnas utställningar 2005 – 207 
*Månadsbrev september – december 
*Diverse pressmeddelanden 

7. Beslutsfrågor. 
7.1 Förslag från en medlem att söka bidrag från SKK till forskning angående rasens 

sjukdomar. Beslutade styrelsen att Royne Rutström tar kontakt med Helena Rosenberg 
på SKK för information om vilka krav som gäller för detta och hur vi i så fall ska gå 
till väga. 

7.2 Kommittéer. Det har efter anrop i Landseerbladet hörts av fyra intresserade av att 
arbeta med RAS. Dessa är Eva-Britt Östman, Carina Dehlin, Lillemor Hjalmarsson 
och Anna Andersson. Sammankallade i gruppen blir Royne Rutström. SKK/AK vill 
senast den 31/12 ha in en lägesrapport om arbetet med RAS. Royne tar hand om den. 
Till träffkommitté har endast en medlem anmält sig, Håkan Johansson. Vi låter därför 
anropet gå ut i klubbtidningen ännu en gång. Kristina Johansson blir sammankallande 
i den gruppen. 
Vi behöver också en grupp som arbetar med marknadsföring. Linda Söderström blir 
sammankallande i den gruppen och ser till att efterlysning kommer ut i tidningen och 
på hemsidan. 
 
 
 
 
 
 

__________   _________ 



7.3 Avelsråd. Eva-Britt Östman har gått grundkursen på SKK och Bodil Arvidsson har ett 
stort intresse av avelsfrågor och gått andra kurser i ämnet. Dessa två bildar ett avelsråd 
till en början för att senare eventuellt utökas med ytterligare en person. Anrop går ut i 
Landseerbladet. Bodil kontaktar Eva-Britt. Bodil och Royne har varit i kontakt med 
flera försäkringsbolag och fått viss information från Sveland, Folksam och Agria  
som kan användas. Bodil tar fram SKKs riktlinjer för avelsrådgivning och vi fattar 
beslut angående dessa vid nästa styrelsemöte. 

7.4 Valphänvisning. Christina Olsson avsäger sig uppdraget med omedelbar verkan. 
Valphänvisningen kommer istället att skötas via hemsidan så fort den egna domänen 
blir klar (se 7.5). Mats (webmastern) tar ansvar för detta. Kristina Johansson kontaktar 
Svenska New Foundlandshundklubbens valphänvisare för ett av deras 
valphänvisningskort. Mats gör sedan ett som passa SvLK och skickar till våra 
medlemsuppfödare. 

7.5 Hemsidan. En egen domän kostar 573,75 i startavgift. Styrelsen beslutade att köpa en 
egen domän och att lägga ut denna så snart som möjligt. Ett forum efterfrågas av 
många medlemmar och styrelsen beslutade att starta ett sådant på följande villkor: 
Bara för medlemmar, medlemsnumret ska gälla för inloggning. Ingen anonymitet. Vi 
öppnar på försök tills nästa styrelsemöte. Sköts det inte stängs forumet omedelbart. 
SKKs Webbpolicy måste följas av alla användare.  Mats informerar omgående på 
hemsidan att ett forum är under uppbyggnad.  

7.6 Gästboken är för närvarande stängd. Den öppnas igen samtidigt som forumet och det 
kommer att överst på sidan stå vad som gäller för att skriva i gästboken: Korta inlägg 
av positiv karaktär. Även här måste SKKs webbpolicy följas, men gästboken är till 
skillnad från forumet öppet även för icke medlemmar. 

7.7 Träff 2005. Monica Mattfolk är anlitad som domare till utställningen den 28/8 och till 
vattenlägret 25 – 26/8 har Åsa Svedén - Engvall och Monika Nilsson anlitats som 
instruktörer. Ett medlemsmöte kommer att hållas. Inbjudan går ut i nästa nummer av 
klubbtidningen och information kommer fortlöpande att uppdateras på hemsidan. 

7.8 Träff 2006. Våra norska medlemmar vill gärna ha träffen i samarbete med den norska 
landseerklubben, om och när den startas upp igen. Förslag på plats är Morokulien.  

7.9 Världsutställningen 2008. Det har kommit en förfrågan från SKK om deltagande på en 
så kallad circuitutställning i samband med världsutställningen i Stockholm. I dagsläget 
har vi inte rätt att anordna officiella utställningar, men i anmäler ändå vårt intresse 
eftersom möjligheten finns att vi till 2008 har hunnit bli uppflyttade på avtalsstegen 
inom SKK. Kristina sköter detta. 

7.10 Förfrågan från medlem angående hundar med fel färg. I rasstandarden för 
Landseer ECT står att hundarna ska vara vita med svarta tecken. 

7.11 Rasstandarden är reviderad och översättningen klar. Den finns att beställa hos 
SKK. 

8. Blödarsjuka. Royne letar efter en hud som är verifierat blödarsjuk men har ännu inte 
hittat någon. Om/när detta sker är ett universitet i USA villiga att analysera blodet. 
Royne har också kontaktat ägaren till den holländska kenneln van Hollandseer för att 
med hans hjälp få den holländska rasklubben att svara på våra frågor. Gunnar 
Petersson rekommenderar att vi kontaktar SKK/AK i frågan. Royne gör det. Just nu 
prioriteras arbetet med RAS, där även denna fråga ingår. 

9. Epilepsi är en aktuell fråga för en del av våra medlemmar. Även detta kartläggs inom 
arbetet med RAS. 

10. Tidningen. Julnumret är på väg ut. Det är tunt med material från medlemmarna. Så 
även med synpunkter på tidningens utförande. 

________   ________ 



11. Övriga frågor. 
*Styrelsen vill teckna en medlemsförsäkring via SKK, som har ett förmånligt avtal 
med Länsförsäkringar. Kristina kontaktar ekonomichefen Jerry Mankowski för att 
teckna den. 
*Tygmärken är beställda. Det kommer att finnas fyra olika varianter och kostnaden för 
märkena varierar mellan 55:- och 75:-. Bodil har hand om försäljningen. 
*Rasmonter på Stockholmsmässan under Hund 2005 kommer att förberedas av den 
kommitté som handhar markadsföringsfrågor och där Linda är sammankallande. 
*En uppfödarträff anordnas i samband med årsmötet. Royne kontaktar Sten Åkesson i 
egenskap av vår representant i SKK/CS och frågar om han kan delta. 
*Valberedningen arbetar oberoende av styrelsen, som inte har någon rätt att lägga sig i 
hur de utför sitt uppdrag. Styrelsen siktar på att göra till tradition att bjuda in 
valberedningen till det styrelsemöte som går av stapeln under träffen på sensommaren. 
Detta börjar gälla 2005. 
*De funktionärer som under året avsagt sig sitt uppdrag är Kerstin Skogh (suppleant), 
Pia Larsson (suppleant), Sune Arvidsson (sammankallande i valberedningen. 

12. Nästa styrelsemöte beslutades till den 19/2 2005 i samband med årsmötet på 
Nynäshamns brukshundklubb. 

13. ordföranden förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet  Justeras  Justeras 
 
 
Kristina Johansson  Royne Rutström Camilla Eliasson 

 


